

Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll Styrelsesammanträde 6

Tid 2012-03-28, kl 18.00-20.00

Plats: J A Wettergrens gata 5

Närvarande: Tobias Törnqvist (ordförande), Peter Modh, Ronny Terbrant, Sonia Linusson, Lillemor Hagberg, Mabel Leman, Marianne Löfgren, Tobias Bende, Jan Andersson, Christina Wedin

1. **Mötets öppnande**

Ordföranden förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. **Fastställande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

3. **Val av justeringsman**

Marianne Löfgren valdes till justeringsman.

4. **Godkännande av föregående mötes protokoll**

Föregående mötes protokoll godkändes.

5. **Genomgång åtgärdslistan**

Marianne Löfgren kontaktar Cederroth för att på pris på skyltar om hur man agerar vid hjärtstillestånd.

Partnerförmedling på webben är igång.

Tobias Törnqvist har varit i kontakt med Platzer angående log för CO2 och temperatur. Någon log för CO2 finns inte. Temperaturen i kurslokalerna ligger mellan 17 och 21 grader, i spelokalerna mellan 21 och 24 och i caféet mellan 23 och 32. Platzer återkommer med åtgärdsförslag.

Anslag om någon vill skänka en tvättmaskin är uppsatt. Ingen har hörsammat förfrågan än så länge. Om ingen hör av sig inom kort blir det nödvändigt att köpa in en.

Informationsskylten ute vid gatan: Platzer kommer att sätta upp en ny skylt och vill inte kosta på förändringar på den nuvarande. Tobias Törnqvist har begärt att GBF ska finnas med senast 1 september.

6. **Ekonomisk rapport**

Resultat-och Balansrapport presenterades. Likviditeten är god och framlagd budget följs i stora drag.

Underlag för kostnaderna från brickläggningen diskuterades. Det räcker inte med att GBF får ett kvitto från Bridgeservice utan det ska också finnas en faktura.

Styrelsen beslutade att inte betala ut mer pengar utan att först ha fått en faktura.

Diskussion fördes om möjligheten att GBF skulle kunna sköta brickläggningen själv om det till exempel finns utrymme för lokalvårdaren. Peter Modh tar upp en diskussion med Bridgeservice hur de ser på brickläggningen.

Styrelsen beslutade att köpa in ytterligare en bricklägningsmaskin, total kostnad cirka 83 000 kr, inkl brickor.

Mabel Leman tog upp att det finns behov av att köpa in ett bokföringsprogram. Mabel fick i uppdrag att göra det tillsammans med Björn Andersson.

7. Inkomna skrivelser

Salamandern/Wasa önskar arrangera tävling någon vardagkväll i sommar. Eftersom Askim inte kommer att spela beslutades att erbjuda Salamandern/Wasa måndagar

8. Övriga frågor

Inför Krokstadsbridgen har medlemmar hört av sig och sagt att de inte har kunnat anmäla sig via Spader på grund av inloggningsproblem. Björn Andersson undersöker

Behovet av fönsterputs diskuterades. Alternativen är att anlita en extern firma eller undersöka om lokalvårdaren kan göra det. Marianne Löfgren hör med honom.

Det har kommit in cirka 800 svar på enkäten som har gått ut till spelarna i Bridgens Hus. Peter Modh gör en sammanställning och presenterar vid nästa styrelsemöte.

Den sponsrade tävlingen Krokstadsbridgen samlade 102 par och reaktionerna har varit positiva. Christina Wedin planerar en tävling sponsrad av Bilia i höst. Hon vill att någon annan än hon själv tar hand om arrangemanget under själva tävlingen. Hon tillfrågar Magnus Lundgren.

9. Nästa möte 14 juni kl 18.00 i Bridgens Hus.

På detta möte kommer det kommande årsmötet att planeras. Tobias Törnqvist bad ledamöterna att till nästa möte fundera på om de tänker ställa upp för omval.

10. Mötets avslutande

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Jan Andersson

Marianne Löfgren

